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Utvecklingen av Söderort 

 

Söderort är en mycket bra del av Stockholm. Vi behöver fler arbetsplatser, bostäder, 

kultur, utbildning och kollektivtrafik så blir Söderort ännu bättre. 

 

Vi är positiva till att slakthusverksamheten flyttar till Farsta/Larsboda företagsområde. 

Stockholm behöver många bostäder varför det bör byggas så mycket som möjligt på 

nuvarande slakthusområde. 

 

Vi ser positivt på att IKEA tror på Stockholm och vill etablera ännu ett varuhus i 

Stockholmsregionen. Vi föreslår att staden prövar minst tre alternativa placeringar. Då är 

möjligheten att komma fram med kollektivtrafik en viktig bedömningsgrund. Vidare är 

bil, parkering, varuförsörjning andra viktiga bedömningsgrunder. 

 

Telia vill flytta till Kristineberg. Vi ser svårigheter främst av boendemiljö skäl att 

omvandla de höga husen till bostäder. Vi föreslår att staden flyttar förvaltningar hit i 

stället för att bygga ett nytt dyrt förvaltningshus på slakthusområdet. 

 

Vi har följt stadens arbete med Tyngdpunkt Farsta. Det har helt styrts från centrala 

nämnder. Resultatet hittills är inte bra. Vi vill att arbetet ska styras av Farsta 

stadsdelsnämnd. Vi vill att arbetet startas om med intensiva dialoger med boende, 

företrädare för företag och annan verksamhet inom området samt övriga intresserade.  

 

 

Gunnar Sandell m fl (S) Lars Bäck (V) 

 

 

 

 

 
 


